
      

 

 

Uchwała Nr LXXIII/547/2023 

Rady  Miejskiej w Kętrzynie 

 

z dnia  1 czerwca 2023 roku 

 

w sprawie rozpatrzenia wniosku członków byłego Kętrzyńskiego Stowarzyszenia Oświatowego    

w sprawie rewitalizacji parku ekologicznego w Kętrzynie, przy ul. Marii Curii-Skłodowskiej. 

 

Na podstawie art. 18b ust. 1, art.18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40, 572)  oraz  art. 223 § 1, 244 § 2  oraz 238 § 1 w zw. z art. .247 ustawy          

z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks Postępowania Administracyjnego (t.j. Dz. U. z 2023 poz.775,803), po 

zapoznaniu się  z wynikami  przeprowadzonego przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Kętrzynie postępowania -  Rada Miejska w Kętrzynie uchwala, co następuje: 

§ 1. 

Postanawia uznać wniosek członków byłego Kętrzyńskiego Stowarzyszenia Oświatowego z dnia             

13 kwietnia 2023 ( data wpływu)  zawierający uwagi do projektu  rewitalizacji parku ekologicznego          

w Kętrzynie, przy ul. Marii Curii-Skłodowskiej za bezzasadny z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu,  

stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały.   

§ 2. 

Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej do zawiadomienia wnioskodawcy o treści niniejszej 

uchwały.  

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

( - ) Rafał Rypina 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                    Załącznik do uchwały nr LXXIII/547/2023 

                                                                                                                          Rady Miejskiej w Kętrzynie 

                         z dnia  1 czerwca  2023 roku  

UZASADNIENIE 

W dniu 14 kwietnia 2023 r. (data wpływu) do Urzędu Miasta w Kętrzynie wpłynął 

wniosek członków byłego Kętrzyńskiego Stowarzyszenia Oświatowego w sprawie rewitalizacji 

parku ekologicznego w Kętrzynie, przy ul. Marii Curii-Skłodowskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kętrzynie przekazał wniosek do Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie, celem przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego 

polegającego na zbadaniu uwag zawartych we wniosku oraz zajęciu stanowiska co do jej 

zasadności. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w oparciu o przedstawione dokumenty oraz 

złożone przez Burmistrza Miasta wyjaśnienia ustaliła co następuje.  

Zakres projektu jest zgodny z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego 

przyjętego Uchwałą Nr LXV/413/14 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 29 maja 2014 r.           

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn         

w kwartale terenu położonego pomiędzy ulicami Bałtycką, Szpitalną, Marii Curie – 

Skłodowskiej, Wł. Jagiełły, Rynkową i granicą administracyjną miasta Kętrzyn uchwalonego 

przez Radę Miejską w Kętrzynie uchwałą nr XXXIV/232/04 z dnia 28 października 2004 r. 

opublikowaną w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego nr 168, poz. 

2082 z dnia 07 grudnia 2004 r. – w obszarach przeznaczonych na realizację i utrzymanie usług, 

przemysłu i składów zlokalizowanych przy ulicach Chrobrego, Jagiełły i Rynkowej                  

w Kętrzynie.  

Przewidziane ogrodzenie nie występuje w wskazanej lokalizacji na którą zwrócono uwagę nr 3 

w piśmie złożonym w dniu 13.04.2023 r.  

Wejście dla osób niepełnosprawnych i pełnosprawnych do parku zaprojektowane jest 

bezpośrednio z chodnika ul. Skłodowskiej w sposób bezpieczny i zgodny z obecnymi 

warunkami technicznymi, a sama jego lokalizacja zdeterminowana jest najmniejszą różnicą 

wysokościową terenu. Pominięcie starej drogi jak to zostało określone w piśmie wynika             

z własności  działki na której zlokalizowany jest Szpital Powiatowy, jak również zostało 

wskazane w piśmie wiązałoby się to z usunięciem kilku miejsc postojowych wraz z konieczną 

przebudową istniejącego parkingu Szpitala Powiatowego co nie jest w kompetencji tut. urzędu. 

 Stare wejście(schody) w stylu „górskim” nie spełniały warunków technicznych z uwagi na 

dużą różnicę terenową, brak spoczników co 7 biegów etc., jednym słowem stwarzałoby 

zagrożenie dla osób z nich korzystających. Zamawiający, rezygnując z przedmiotowych 

schodów kierował się głównie bezpieczeństwem osób i mienia.  

W projekcie uwzględniono oczyszczenie stawu z osadów dennych bez użycia terminu 

bagrowanie. Odpływ znajdujący się w studni z kręgów betonowych jest drożny i działa na 

zasadzie przelewu.  

Obecnie wskazana „grzęda” kamienna pełniła funkcję rabaty, a nie miejsca wypoczynku, która 

posiada liczne ubytki kamienia uzupełnione betonowym wypełnieniami. W związku                    

z powyższym biorąc pod uwagę ilość zaprojektowanych ławek oraz „grzęd” do wypoczynku 

zrezygnowano na rzecz innych zamiennych rozwiązań.  

 

Wobec powyższego po rozpatrzeniu Rada Miejska uznała wniosek za bezzasadny.   


